
Referat
af bestyrelsesmøde hos Garner Christensen torsdag den 21.11.85.
Fraværende: Thomas Vestergaard. - Til stede under punkt 1: Kaj
Glinvad.

1. Man drøftede strategien for den ekstraordinære general-
forsamling den 28. nov. Man var enig om, at GC kort skulle
fremstille sagens historie og derpå give ordet til det ned-
satte vejudvalgs ordfører Kaj Glinvad. En nække detailler
blev diskuteret, bl.a. foreslog Sehested en asfaltering
af fortovene i steden for fliser, og man besluttede at
indhente tilbud herpå. Endvidere overvejede man priorite-
ringen af vejene, hvor både Børglumvej og Bratskovvej var
på tale.

2. De fremkomne planer for Jernbane alle blev ikke drøftet, man
besluttede at afvente, om der ville ske noget efter valget.

3. GC berettede om et møde hos Renholdningsselskabet.

4. Snerydningen blev drøftet, og GC lovede at kontakte firma
B.J. Jensen.

5 N:Bste møde blev fastsat til den 11. dec. kl. 19. Dagsorden og
mødested vil senere blive meddelt.


